



Product Profile

MycoGard[®]

Mycoplasma hyopneumoniae Bacterin

Product Description

- Two-dose *Mycoplasma hyopneumoniae* bacterin for vaccination of swine
- Inactivated bivalent-adjuvanted formulation using StimGard[™] adjuvant
- Each vial contains 50 or 250 doses (1 mL/dose)



Advantages

- 1-mL dose – convenient dose size for nursing piglets.
- Convenient dosing – allowing for very early *M hyopneumoniae* vaccination.
- Safe – easy on animals and staff.
- StimGard[™] bivalent adjuvant – promotes a robust and balanced immune response.
- Colored cap - for ease of identification.

Dosage / Administration

- Shake well before use. Using aseptic technique, inject the first 1.0-mL dose intramuscularly (IM). Administer the second 1.0-mL dose IM two weeks after the first dose.

Indications / Uses

- For use in healthy piglets of all breeds, 2 weeks of age or older, as an aid in the reduction of lung lesions caused by *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Precautions

- CAUTION: For animal use only.
- Store at 2 to 8°C (35-45°F). Do not freeze. Shake well before use. Use entire contents upon opening.
- Do not vaccinate within 21 days before slaughter.
- Transient reaction may occur at the injection site. If anaphylaxis occurs, use epinephrine or equivalent. Contains merthiolate (Thimerosal) as a preservative.

Packaging

- 50-mL or 250-mL vials.
- Other sizes available.

Ordering Information

- Prod. number:
20020c-50 (50 mL)
20020c-250 (250 mL)

Key Features

- Pig-proven under field conditions.
- Contains StimGard[™] bivalent adjuvant.
- Proven in millions of vaccinated pigs.
- Excellent syringeability.
- Advanced purification process allows low-volume injection for minimal tissue reaction.
- Cap colored for easy identification.
- QR (quick response) codes on the label for inventory and tracking purposes.

The labeling contains complete use information, including any cautions and warnings. Always read, understand and follow the labeling and use directions. See the reverse side for use directions and additional information.



Pharmgate
ANIMAL HEALTH

5204 Tenth Line, R.R. #2
Erin, ON NoB 1T0
800.465.2450
Pharmgate.com

MycoGard®

Mycoplasma hyopneumoniae Bacterin

MycoGard®
Mycoplasma Hyopneumoniae
Bacterin

Bactérine de Mycoplasma
hyopneumoniae

MycoGard® | 250 ML
250 DOSES



This inactivated vaccine is fortified with a novel adjuvant and presented in the form of a bacterin. The product is for use in healthy piglets of all breeds, 2 weeks of age or older, by or under the supervision of a veterinarian, as an aid in the reduction of lung lesions due to swine enzootic pneumonia, caused by *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Administration and Dosage: First Dose: 1.0 mL intramuscularly (I.M.). Second Dose: 1.0 mL I.M. must be administered two weeks after the first dose.

Caution: For animal use only. Do not mix with other products except as specified on this label. In case of human exposure, contact a physician. Store at 2-8°C (35-46°F). Do not freeze. Shake well before use. Use entire contents upon opening the container. Do not vaccinate within 21 days before slaughter. Transient reaction may occur at the injection site. If anaphylaxis occurs, use epinephrine or equivalent. Contains merthiolate (Thimerosal) as a preservative. This product has not been tested in pregnant animals. Revaccination interval not established.

[Open Here / Ouvrir Ici](#) →

Product No./ N° produit:

Serial No./ N° série:

Exp. Date/Date de pér.:

Manufactured by/Fabriqué par :

Pharmgate Biologics
2575 University Avenue
West, Suite 100,
St. Paul, MN 55114
1-800-465-2450
VLN 329

Pharmgate Animal Health swine vaccines/bacterins.

Product	Doses	Pharmgate Product Number
MycoGard® (2 dose)	50	20020c-50
MycoGard® (2 dose)	250	20020c-250
MycoGard-1™ (1 dose)	50	21010c-50
MycoGard-1™ (1 dose)	250	21010c-250
CircoGard® (1 dose)	50	22010c-50
CircoGard® (1 dose)	250	22010c-250
Circo/MycoGard® (1 dose)	50	25010c-50
Circo/MycoGard® (1 dose)	250	25010c-250



Profil du Produit

MycoGard®

Bactérine *Mycoplasma hyopneumoniae*

Description du Produit

- Bactérine *Mycoplasma hyopneumoniae* à deux doses pour la vaccination des porcs
- Formule à adjuvant bivalent inactivé au moyen de l'adjuvant StimGard™
- Chaque flacon contient 50 ou 250 doses (dose de 1 ml)



Avantages

- Dose de 1 ml – dose pratique pour les porcelets à la mamelle.
- Dosage pratique – permet une vaccination à un jeune âge contre *M. hyopneumoniae*.
- Sécuritaire – sans danger pour les animaux d'élevage et le personnel.
- Adjuvant bivalent StimGard™ - favorise une réaction immunitaire robuste et équilibrée.
- Capuchon de couleur – pour faciliter l'identification.

Dosage / Administration

- Bien secouer avant l'utilisation. De façon aseptique, injecter la première dose de 1,0 ml par voie intramusculaire (IM). Administrer la seconde dose de 1,0 ml par voie IM deux semaines après la première dose.

Indications / Usage

- Pour vacciner des porcelets en santé de toutes races, âgés de deux semaines ou plus, ou comme aide en vue de réduire les lésions pulmonaires

causées par le *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Précautions

- MISE EN GARDE : Pour usage exclusif sur les animaux seulement.
- Conserver à une température variant entre 2 et 8 °C (35 et 45 °F). Ne pas congeler. Bien mélanger avant l'utilisation. Utiliser le contenu complet après l'ouverture.
- Ne pas vacciner durant la période de 21 jours avant l'abattage.
- Une réaction isolée peut se produire sur le site de l'injection. En cas d'anaphylaxie, utiliser de l'épinéphrine ou l'équivalent. Contient du merthiolate (Thimérosal) comme agent de conservation.

Emballage

Flacons de 50 ou 250 ml.

Renseignements de commande

- Numéro du produit:
20020c-50 (50 mL)
20020c-250 (250 mL)

Caractéristiques Clés

- Contient l'adjuvant bivalent StimGard.™
- Teste chez des millions de porcs vaccinés.
- Facile à injecter.
- Le processus de purification avancé permet l'injection d'un faible volume afin de minimiser les réactions au site d'injection.
- Capuchon de couleur pour faciliter l'identification.
- Codes QR (réponse rapide) sur l'étiquette pour les besoins de l'inventaire et du suivi.



MycoGard®

Bactérine *Mycoplasma hyopneumoniae*

Mycoplasma Hyopneumoniae
Bacterin

Bactérine de *Mycoplasma
hyopneumoniae*

MycoGard® | 250 ML
250 DOSES



This inactivated vaccine is fortified with a novel adjuvant and presented in the form of a bacterin. The product is for use in healthy piglets of all breeds, 2 weeks of age or older, by or under the supervision of a veterinarian, as an aid in the reduction of lung lesions due to swine enzootic pneumonia, caused by *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Administration and Dosage: First Dose: 1.0 mL intramuscularly (I.M.). Second Dose: 1.0 mL I.M. must be administered two weeks after the first dose.

Caution: For animal use only. Do not mix with other products except as specified on this label. In case of human exposure, contact a physician. Store at 2-8°C (35-46°F). Do not freeze. Shake well before use. Use entire contents upon opening the container. Do not vaccinate within 21 days before slaughter. Transient reaction may occur at the injection site. If anaphylaxis occurs, use epinephrine or equivalent. Contains merthiolate (Thimerosal) as a preservative. This product has not been tested in pregnant animals. Revaccination interval not established.

[Open Here / Ouvrir Ici](#) →

Product No./ N° produit:

Serial No./ N° série:

Exp. Date/Date de pér.:

Manufactured by/Fabriqué par :

Pharmgate Biologics
2575 University Avenue
West, Suite 100,
St. Paul, MN 55114
1-800-465-2450
VLN 329

Ce vaccin inactivé est enrichi d'un nouvel adjuvant et il est présenté sous forme de bactérine. Le produit est destiné à un usage chez les porcelets sains de toutes races, âgés de 2 semaines ou plus. Il est administré par ou sous la supervision d'un vétérinaire, pour aider à réduire les lésions pulmonaires résultant d'une pneumonie enzootique du porc causée par *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Administration et dosage : Première dose : 1,0 mL par voie intramusculaire (IM). Seconde dose : 1,0 ml IM doit être administrée deux semaines après la première.

Précaution : Destiné aux animaux seulement. Ne pas mélanger avec d'autres produits, à moins d'être indiqué sur l'étiquette. En cas d'exposition humaine, consultez un médecin. Conserver entre 2 et 8 °C (35 et 46 °F). Ne pas congeler. Bien agiter avant l'utilisation. Utiliser tout le contenu de la fiole ouverte. Ne pas vacciner dans les 21 jours précédant l'abattage. Une réaction transitoire peut se manifester au site d'injection. En cas d'anaphylaxie, utiliser de l'épinéphrine ou autre produit équivalent. Contient du merthiolate (Thimérosal) comme agent de conservation. Ce produit n'a pas été testé chez les animaux en gestation. L'intervalle pour les rappels de vaccin n'est pas établi.

HINGE

Pharmgate Animal Health swine vaccines/bacterins.

Product	Doses	Pharmgate Product Number
MycoGard® (2 dose)	50	20020c-50
MycoGard® (2 dose)	250	20020c-250
MycoGard-1™ (1 dose)	50	21010c-50
MycoGard-1™ (1 dose)	250	21010c-250
CircoGard® (1 dose)	50	22010c-50
CircoGard® (1 dose)	250	22010c-250
Circo/MycoGard® (1 dose)	50	25010c-50
Circo/MycoGard® (1 dose)	250	25010c-250

